
Beretning afdeling 24 marts 2024 

 

Året 23/24 måtte vi sige farvel til Ursel Schumann fra nr. 15, som nåede at blive 100 år gammel.  

Jette Fries overtog lejemålet, og det er vi meget glade for. 

 

I efteråret havde vi mulighed for at besvare et spørgeskema til el-ladestandere. Det viste sig at 

der ikke var interesse i vores afdeling. Derfor vil B42 ikke foretage sig noget yderligere, indtil vi 

selv kommer og viser interesse igen. 

 

I oktober måned gik bestyrelsen på markvandring og vi er glade for at der blev lavet følgende 

ting 

 

- maling af lofter efter ventilations reparation 

- Rensning af tage og tagrender (er i gang) 

- opsætning af skilte forskellige steder i hele afdelingen 

 

Vi glæder os til at der bliver lavet følgende ting i nærmeste fremtid 

 

- opsætning af et nyt tørrestativ 

- anbringelse af hængelås på Jernbanestien 

- udskiftning af affaldscontainere til mindre (metal og glas) 

- BaneDanmark kommer forbi og besigtiger vores område med beplantning, som skaber 

problemer for os 

 

 

I december måned sørgede venlige naboer igen for at vi fik to juletræer til at stå på torvene, 

mange tak for det. En speciel tak går til Flemming, som igen gav muligheden til at vi måtte 

bruge hans strømtilslutning. Fra december 23 og fremover vil han få en godtgørelse på 50 kr af 

vores fælles rådighedsbeløb. 

 

I fremtiden vil vi arbejde for at der bliver installeret en mulighed i fliserne, hvor juletræets fod kan 

være permanent, så vi ikke hvert år må søge efter et sted, hvor vi fjerner enkelte fliser. Vi har 

aftalt med arbejdsmand John Fritz, at det bliver lavet i løbet af året. 

 

Vi holdt også julehygge den første adventssøndag, tak specielt til Christel og Mona, som igen 

sørgede for en fremragende æblekage. 

 

I vintersæsonen havde vi enkelte gange behov for snerydning. Jeg fik tilbagemeldinger om, at 

man ikke gjorde det tilfredsstillende, da sneen blev ophobet steder, hvor man så slet ikke kunne 

komme igennem med rollatoren eller et el-køretøj. Vi bor i et område med fortrinsvis 

ældreboliger. 

 

Vi har et lille hængeparti med vores skur for el-køretøjer. Bestyrelsen fik udleveret et bundt 

nøgler og et lås for nogle uger siden og nu må jeg bede beboerne om at henvende sig til mig for 



at få udleveret en nøgle, da det indebærer en månedlig afgift på 60 kroner, som bliver opkrævet 

gennem huslejen. Eventuelle andre genstande i skuret må gerne fjernes. 

 

Ellers tak til Eva, Dorte og Leif, som har ansvar for gæsteværelset og flagstangen. 

 

 

Det var beretningen. 

 

Venlig hilsen Kristina Anna Kristina Hindø  

 

 

 


